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ملوك الجدعنة ! | د . حازم شومان
حازم شومان

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته. اخواني واخواتي في الله من زمان نفسنا نفرح. من زمان نفسنا في خبر حلو من زمان ما فيش خبر
حلو بل ريقنا. لحد ما جه رجالة القدس - 00:00:00

ورجالة فلسطين وبلو لقمة. انا المقطع ده بقول لهم كل سنة وانتم طيبين. انا بقول لملوك الجدعنة الجدعنة اللي بجد اللي وقفوا
لليهود واللي وقفوا طبعا المسجد الاقصى دول لو سابوا المسجد الاقصى بقى فرض عين على الامة كلها انها تروح هناك تدافع عنه.

دول اللي شايلين عننا دول ملوك الجدعنة اللي بحق وحقيقي. دول اصحاب المواقف - 00:00:10
مش اصحاب الكلمات والمقاطع والخطب والدروس دول ما بينصروش الدين بالكلام دول بينصروا الدين بالجدعنة الحقيقية.

والمواقف الحقيقية عشان كده بقول لهم فرحتونا فرحتونا بوقفتكم وصمودكم ورجولتكم ربنا يفرح قلبكم. عيدتم علينا ربنا يكرمكم
ويخليه احلى عيد عليكم. شرحتوا صدورنا. الله - 00:00:30

اشرح صدوركم. فرحتونا وجبرتوا خاطرنا. الله يجبر خاطركم. انتم عيدتم علينا بوقفتكم وصمودكم وفرحتوا الامة كلها. واحنا لازم
نعيد عليكم ولو بكلمة يا رب من قلوبنا لكم ملوك الجدعنة. رجالة فلسطين وشباب فلسطين وبنات فلسطين ملوك الجدعان. عشان

كده يا امة محمد. عشان كده يا امة محمد في مشارق - 00:00:50
الارض ومغاربها ربنا شوفوا العالم كله واقف معهم. العالم كله ومنظمات العالم والمسلمين وغير مسلمين العالم كله بينصرهم. العالم

كله سيدهم حتى الناس اللي ما لهاش اي علاقة بقضية فلسطين بل هي افعالها جزء من المشكلة. مش جزء من الحل لقضية فلسطين.
الله سبحانه وتعالى عمل - 00:01:10

كده ليه؟ الله سبحانه وتعالى ايدهم ليه؟ الله سبحانه وتعالى نصرهم النصر ده ليه؟ لانهم جدعان. لانهم رجالة ربنا بيحب الجدعان
وبيحب الرجالة دي رسالة رسالة لرجال الاعمال بتوع الامة خليكم جدعان مع القضية الفلسطينية. عشان ربنا ينصركم. رسالة رسالة

لحكام الامة. خليكم جدعان مع - 00:01:30
قضية فلسطين عشان ربنا ينصركم. رسالة رسالة لكل شاب انصر الدين وانصر الدعوة الله ينصرك. رسالة لكل بنت شيلي قضية دين

شيلي قضية الاسلام شيلي قضية الدين عشان ربنا سبحانه وتعالى يشيل عنك هموم الدنيا رسالة للامة كلها ان اللي هيشيل هم الدين
الله سبحانه وتعالى - 00:01:50

هيحمل عنه هموم الدنيا كلها. سبحان الله يا امة محمد. احنا في ليلة العيد خارجين مع ولادنا بنفسح اولادنا. بنعيد على ولادنا بنفرح
اسرنا كله فرحان وليبي وكحك واللي بينزل يتفسح افتكروا واحنا فرحانين في الامة كلها ان شباب فلسطين واسر فلسطين ونساء

فلسطين مش عارفين يفرحوا الوقتي لان - 00:02:10
هم تحت القزف دلوقتي زي غزة وزي اكناف بيت المقدس افتكروا قال رسول الله صلى الله عليه وسلم لا تزال طائفة من امتي

ظاهرين على الحق ظاهرين ربنا ربنا هيعلي شأنهم. لا يضرهم من خذلهم. اوعوا يهمكم لو الدنيا كلها خذلتكم. وان كان ربنا مخلي
الدنيا كلها في ضهركم. على - 00:02:30

ابواب المسجد الاقصى شف النبي عليه الصلاة والسلام بيقول ايه واقفين على ابواب المسجد الاقصى. شوفوا الحديس السابت عن
النبي. عليه الصلاة والسلام على ابواب المسجد الاقصى. لا من خذلهم حتى يأتي امر الله وهم على ذلك لحد ما ييجي النصر. وييجي

عمران بيت المقدس وييجي فتح الله وهم على كده عيدتوا علينا ربنا - 00:02:50
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ويبارك فيكم وينصركم واحنا بنعيد عليكم بالدعاء بنعيد عليكم ان احنا بنقول ان انتم ابنكم الجدعنة اللي بحق وحقيقي. مش ييجي
مسلسل ولا ييجي يجيب مشاهد جدعنة دي مش جدعنة. الجدعنة الحقيقية ان يبقى فيه مواقف للدين. هو ربنا اختار مين؟ ربنا

اختار الجدعان. ربنا اختار الرجالة. ربنا اختار اصحاب المواقف. مش اصحاب - 00:03:10
الكلام ربنا اختار سيدنا موسى ليه؟ لما شاف الفتاتين الناس مش راضية تخليهم يسقوا للغنم بتاعتهم؟ قال ما خطبكما؟ ما صنعته مع
الناس دول ولكن مبادئه مع الفتاتين دول. اختار مبادئه على مصلحته. ربنا بيختار اصحاب المواقف الرجالة. ربنا بيختار ملوك الجدع.

ربنا بيختار الجدعان اللي بحق وحقيقي - 00:03:30
محمد ربنا اختاره ليه؟ السيدة عائشة السيدة خديجة بتقول له والله لا يخزيك الله ابدا. انك لتصل الرحم. تقرض ضيف. تكسب

المعدوم تحمل الكل. تعين على نوائب الحق انت انت شغال انت انت راجل مع كل محتاج ومع كل مسكين. هو المهدي هيبقى خليفة
الامة كلها ليه؟ ده واحد تلتميت ربعميت - 00:03:50

واحد بيسمعوه لما المسيح الدجال هيخرج الوحيد اللي هيقف له الباقي. لانه راجل مش بس دروس وخطب. مش بس كلمات ومقاطع
لانه صاحب مواقف الله خليه هو خليفة المسلمين في الكرة الارضية كلها المواقف والمرجلة. رجالة فلسطين اسبت ان انتم جدعان

وان انتم رجالة - 00:04:10
وان انتم واقفين ما بيهمكوش لا تخشوا في الله لومة لائم. انا يا جماعة الصورة اللي كانت هتجنني صورة الطفل اللي لابس منبرز

وماسك الرضعة بايد وماسك الحجر بالايد تاني عشان يقف قدام اعداء المسجد الاقصى. عشان يقف امام اعداء امام محتل القدس
ومحتل الارض المقدسة ومحتل بيت المقدس. طفل - 00:04:30

بيرضع ببامبرز لسه بامبرز وراضعة ومعها حجر ومعها راجل. مشاريع رجالة تروح فين يا يهود؟ هتروحوا فين؟ ده دول الاجيال اللي
طالعة. ده الاجيال اللي طالعة ديت بازن سبحانه وتعالى اجيال مؤمنة اجيال مخلصة لدنا انتم في خلال اسبوع نشرتوا قضية

فلسطين بسبب قضية حي الشيخ جراح نشرت قضية فلسطين في الكرة الارضية - 00:04:50
في اسبوع انا كل اللي اعرفهم في اعدادي في سانوي اطفال. خلاص الانستجرام بقى كله قضية فلسطين. اليوتيوب بقى كله قضية

فلسطين. الفيس بقى كله قضية فلسطين السوشيال ميديا بقت كلها قضية فلسطين انتم في اسبوع انقزتم امة. انتم في اسبوع
رجعتم الوعي للامة كلها. رجالة فلسطين رجولتكم وسباتكم - 00:05:10

افيدكم هزت الدنيا كلها وعرفت الدنيا مين انتم المواقف هي اللي ربنا بينصر بها الدنيا كلها. انتم ملوك الجدعنة بحق وحقيق. الله
ينصركم. الله اسكن الله سبحانه وتعالى يجعل هزا العيد خير عيد مر عليكم. العالم كله بيتكلم. طب وقف اطلاق نار. مين ده انتم؟ ما

فيش فيكم حاجة اصلا تعملوها. ولكن ولا ينصرن - 00:05:30
سمى الله من ينصره ان الله لقوي عزيز. الله يسددكم. اللهم انصر اللهم انصر من نصر البيت اللهم انصر من نصر المسجد الاقصى

واخذل من خذل المسجد الاقصى. اللهم اعنا على نصرتهم. اللهم اجعلنا من انصارك في الارض. اللهم استعملنا ولا تستبدل بنا. اللهم -
00:05:50

استعملنا ولا تستبدل بنا. اللهم استعملنا ولا تستبدل بنا اللهم احفظهم. اللهم احفظهم. اللهم احفظهم من اعداء المسجد الاقصى ومن
اعداء الاسلام لك ولي ذلك والقادر عليه. سبحانك اللهم وبحمدك اشهد ان لا اله الا انت استغفرك واتوب اليك - 00:06:10
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